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- projekt - 

 

P R O T O K Ó Ł  Nr  LI/10 

sesji Rady Miejskiej Mieroszowa 

odbytej w dniu 29 kwietnia 2010r. 

w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie . 

 

Godzina rozpoczęcia: 13:00 

Godzina zakończenia: 16:00 

 

Ad. 1. Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca  Rady Miejskiej – Pani Justyna 

Rogulska stwierdziła, że na stan 15 radnych Rady Miejskiej obecnych jest 14 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1a do niniejszego protokołu. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 1b do niniejszego protokołu. 

Następnie Pani Przewodnicząca powitała zaproszonych gości : 

- Z-cę Burmistrza – Panią Dorotę Bekier, 

- Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy,  

- Kierowników referatów Urzędu Miejskiego. 

 

Ad.2.Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska odczytała  

proponowany porządek obrad : 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej Mieroszowa. 

4. Informacja Przewodniczącej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 

6. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa. 

7. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

8. Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2009r. oraz udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Mieroszowa. 
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9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmian w budżecie gminy 

Mieroszów na 2010r.  

10. Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji. 

11. Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych. 

12. Wolne wnioski, informacje, apele. 

13. Zakończenie obrad.    

 

 

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier zwróciła się z prośbą o  wprowadzenie do 

porządku obrad następujących tematów : 

- w pkt. 10 projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie utworzenia 

odrębnego obwodu głosowania, ustalenia numeru, granic i siedziby obwodowej 

komisji wyborczej w celu przeprowadzenia głosowania w wyborach Prezydenta 

Rzeczypospolitej Polskiej, 

- w pkt. 11 projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały 

Nr XVII/65/07 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 października 2007 r. w sprawie 

zarządzenia poboru w drodze inkasa podatku od nieruchomości, podatku rolnego, 

podatku leśnego, opłaty od posiadania psów oraz wyznaczenia inkasentów i określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej zawróciła się z wnioskiem o rozszerzenie pkt. 3 

 o przyjęcie protokołów z sesji nadzwyczajnej tj z dnia 16 kwietnia 2010r. oraz 21 

kwietnia br.  

 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie prośbę  Z-cy Burmistrza – 

Pani Doroty Bekier. 

 

Prośba o umieszczenie w porządku obrad projektu uchwały Rady Miejskiej 

Mieroszowa w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania, ustalenia numeru, 

granic i siedziby obwodowej komisji wyborczej w celu przeprowadzenia głosowania 

w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej została przyjęta 13 glosami „za”. 
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Prośba o umieszczenie w porządku obrad projektu uchwały Rady Miejskiej 

Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały Nr XVII/65/07 Rady Miejskiej Mieroszowa  

z dnia 30 października 2007 r. w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa podatku 

od nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego, opłaty od posiadania psów oraz 

wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso została 

przyjęta 13  głosami „za”. 

 

Wniosek Przewodniczącej Rady o rozszerzenie punktu w sprawie przyjęcia 

protokołów został przyjęty 13 głosami „za”. 

 

Ad.3.Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej Mieroszowa. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska poinformowała, że 

protokoły  z sesji zostały sporządzone  i wyłożone do wglądu w biurze Rady 

Miejskiej, a także opublikowane na stronie Biuletynu Informacji Publicznych  

Gminu Mieroszów. Do dnia dzisiejszego nie wpłynęły żadne wnioski.  

 

Następnie Pani Przewodnicząca zapytała czy ktoś z radnych chce wnieść uwagi 

do protokołów. 

 

Nikt z radnych nie zgłosił uwag. 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie 

protokoły : 

- z 31 marca 2010r.  został przyjęty 11 głosami „za”, 0 „przeciw”, 2 

„wstrzymującymi się”, 

- z 16 kwietnia 2010r. został przyjęty 10 głosami „za”, 0 „przeciw”, 3 

„wstrzymującymi się”, 

- z 21 kwietnia 2010r. został przyjęty 12 głosami „za”, 0 „pprzeciw”, 1 

„wstrzymującym się. 
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Ad.4.Informacja Przewodniczącej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym omówiła Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna 

Rogulska informując, że w tym okresie uczestniczyła w obradach Komisji Ogólnej, 

które odbyły się w dniach 21 i 27 kwietnia 2010r. Ponadto : 

- na wniosek Radnych Rady Miejskiej Mieroszowa  oraz na wniosek Z-cy Burmistrza 

Mieroszowa  zwołała i poprowadziła dwie sesje nadzwyczajne w dniach 16 i 

21kwietnia 2010r.  

Następnie Przewodnicząca Rady podziękowała wszystkim radnym i osobom, które 

uczestniczyły w sesji nadzwyczajnej oraz w uroczystej mszy świętej sprawowanej w 

intencji wszystkich osób, które tragicznie zginęły w katastrofie lotniczej pod 

Smoleńskiem, oraz poinformowała, że w dniu 28 kwietnia na obrady Komisji Polityki 

Społecznej, Zdrowia i Rodziny Rada Miejska oddelegowała Radnego Jerzego Żaka. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała o korespondencji, która 

wpłynęła w okresie miedzy sesyjnym tj.  od 31 marca 2010 do 29 kwietnia 2010r : 

- w dniu 6 kwietnia br. z Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu, Zespół w 

Wałbrzychu  uchwała nr III/24/2010 roku w sprawie opinii o przedłożonym przez 

Burmistrza Mieroszowa sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2009r., 

- w dniu 26 kwietnia 2010r. z Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu, Zespół 

w Wałbrzychu  uchwała nr III/49/2010 roku w sprawie opinii o wniosku Komisji 

Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Mieroszowa. 

 

Ponadto wpłynęły  następujące pisma od Z-cy Burmistrza Mieroszowa – Pani Doroty 

Bekier : 

 

- w dniu 22 kwietnia 2010r. pismo w sprawie projektowanych przez Dolnośląski 

Urząd Wojewódzki zmian w opiece szpitalnej, które dotyczą funkcjonowania szpitala 

w Sokołowsku, 

- w dniu 26 kwietnia pismo do wiadomości Rady Miejskiej, skierowane do Polskiego 

Koncernu Naftowego „Orlen” w sprawie podjęcia pilnych działań mających na celu 

remont stacji paliw, 
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- w dniu 27 kwietnia br. pismo do wiadomości Rady Miejskiej , skierowane do 

Starostwa Powiatowego w Wałbrzychu w sprawie kontynuowania prac związanych z 

naprawą asfaltowych nawierzchni dróg , oraz oczyszczenia i naprawy chodników na 

terenie Sokołowska  począwszy od wiaduktu kolejowego, 

- w dniu 27 kwietnia br. pismo do wiadomości Rady Miejskiej, skierowane do 

Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w sprawie podjęcia działań mających na 

celu właściwe utrzymanie rzek na terenie gminy Mieroszów. 

 

Radny – Pan Jerzy Żak przedstawił przebieg spotkania gdzie kładło się nacisk 

przede wszystkim na skutki społeczne, które będą miały miejsce po restrukturyzacji 

placówki w Sokołowsku wchodzącej w skład Sanatoriów Dolnośląskich. 

 

Ad.5.Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami omówiła 

Z-ca Burmistrza Mieroszowa – Pani Dorota Bekier. 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do tego protokołu. 

 

Ad.6.Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa omówiła  

Z-ca Burmistrza Mieroszowa – Pani Dorota Bekier. 

 

Omówione sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do tego protokołu. 

 

Ad.7.Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Radny – Pan Maciej Baran zwrócił się z prośbą o przybliżenie sprawy poruszonej w 

sprawozdaniu z działalności Burmistrza Mieroszowa odnośnie wydania decyzji 

środowiskowych na realizację przedsięwzięcia polegającego na  eksploatacji złoża 

melafiru „Rybnica I”. 

 

Z-ca Burmistrza Mieroszowa poinformowała, że firma Murillo złożyła wniosek 

będący początkiem do wniosku o uzyskanie koncesji i dotyczy terenu położonego na 



 6 

zboczu góry Klin. W tej sprawie jest już wszczęte postępowanie, zostały złożone 

uwagi przez organizacje ekologiczne, przede wszystkim Regionalny Dyrektor 

Ochrony Środowiska będzie opiniował w formie postanowienia możliwość wydania 

tej decyzji. Wystąpił o bardzo duże uzupełnienie związane z środowiskiem, przede 

wszystkim jego ochroną. 

 

Radny – Pan Ryszard Gubernat zwrócił się z pytaniami do Przewodniczącej Rady 

Miejskiej – Pani  Justyny Rogulskiej : 

- W korespondencji biura Rady Miejskiej, która przychodzi z sądów znajdują się akta 

oskarżenia pięciu członków zarządu, w związku z tym Radny Pan Gubernat zapytał 

skąd ta korespondencja wzięła się w biurze Rady i czy to jest zgodne z prawem 

ponieważ w tych dokumentach są wszystkie zarzuty dotyczące członków zarządu, 

- Dlaczego Przewodnicząca w odpowiedzi na pismo Pani Julii Pitery udzieliła  

tak szczegółowych informacji dotyczących byłych członków zarządu Pana Jerzego 

Fedoruka oraz Pana Bogdana Maślankiewicza ? 

Zdaniem Radnego Pana Gubernata wyczerpującą odpowiedzią byłoby 

poinformowanie, że w/w osoby nie pracują w jednostkach organizacyjnych gminy. 

Ponadto Pan Gubernat zwrócił się z prośbą do Przewodniczącej Rady o analizowanie  

z większą wnikliwością pism, które podpisuje w związku z pismem jakie podpisała 

odpowiadając Prokuraturze Rejonowej w Wałbrzychu w związku z wszczęciem 

śledztwa w sprawie przekroczenia uprawnień przez pracowników Urzędu Miejskiego 

w Mieroszowie. 

 

Ad.8.Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2009r. oraz udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Mieroszowa omówiła Z-ca Burmistrza Mieroszowa – Pani Dorota 

Bekier 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnej – Pan Maciej Baran poinformował, 

że sprawozdanie z wykonania budżetu było omawiane na posiedzeniu Komisji  

i zostało zaopiniowane pozytywnie. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Mieroszowa – Pani Justyna Rogulska odczytała 

opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącą sprawozdania z wykonania 

budżetu gminy za 2009r. 

 

Opinia RIO stanowi załącznik nr 4 do tego protokołu. 

 

Następnie Przewodnicząca odczytała teść  wniosku Komisji Rewizyjnej o pozytywnej 

opinii w sprawie wykonania budżetu za 2009r. oraz udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Mieroszowa. 

 

Powyższy dokument stanowi załącznik nr 5 do tego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusje nad 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2009r. 

 

W dyskusji brali udział : 

 

Radny – Pan Ryszard Gubernat zwrócił się z prośbą o szczegóły dotyczące 

zaciągniętego przez gminę kredytu. 

 

Skarbnik Gminy – Pani Iwona Zatorska – Wojciechowska poinformowała, 

że w sprawozdaniu jest zawarta informacja jakie kredyty gmina zaciągnęła i jest 

między innymi pokazana kwota wynikająca z zadłużenia gminy z umowy kredytowej, 

stąd pod spodem jest zapis „kredyt z umowy”. Ponieważ podpisana została umowa i 

na taką wysokość jest gmina obciążona tj. 4 849 500 zł. Natomiast zadłużenie  

i wykorzystanie na koniec roku  to było 4 691 000 zł  ponieważ reszta środków została 

wykorzystana w tym roku, tak jak były wstawiane faktury. Natomiast odsetki gmina 

płaci od kwoty wykorzystanej. 

 

Radny – Pan Mariusz Liczbiński zwrócił się z pytaniem czy prowizja od całości 

kredytu została już zapłacona. 
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Skarbnik Gminy – Pani Iwona Wojciechowska Zatorska zauważyła, ze zasadą  

w każdym banku jest to, że od kredytu płaci się prowizje niezależnie od stopnia jego 

wykorzystania. 

 

Radny – Pan Ryszard Gubernat poinformował o zdarzeniach, które według jego 

zdania są nie do przyjęcia tj. zadłużenie gminy z tytułu zaciągniętych kredytów  

i pożyczek ponad 7mln. Gmina nigdy nie była zadłużona na taką kwotę. Zobowiązania 

z tytułu dłużnych tj. ponad 8mln, zobowiązania wymagalne 294 294 zł, zobowiązania 

wymagalne Mieroszowskiego Centrum Kultury 50 160 zł, zobowiązania wymagalne 

Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 294 195 zł, zobowiązania 

wymagalne administracja publiczna 99 000 zł. Niedobór dochodów ogółem wynosi  

1 752 057 zł. a wydatki wzrosły o 682 139 zł. Środki inwestycyjne pozyskane z innych 

źródeł  przy planie 924 289 zł to jest kwota mniej więcej 424 289 zł., środki pozyskane 

z innych źródeł pozyskane na jednego mieszkańca wyniosły 58 zł. Mieroszowskie 

Centrum Kultury sprowadziło środków zewnętrznych w przeliczeniu na jednego 

mieszkańca 1,60 zł. 

W dziale przeciwdziałanie alkoholizmowi została wydatkowana kwota w wysokości 

101 tys. zł, w tym : autorski program czynniki chroniące – 6 806 zł, autorski program 

rodzinny potencjał – 10 800 zł, szkolenie pracowników prawie 8 tys.zł, komisje 

alkoholowe 12 tys. to jest 34,02 % wszystkich środków pozyskanych na ten cel. 

 

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier w odniesieniu do powyższej wypowiedzi 

poinformowała, że wiele liczb podanych przez Radnego – Pana Gubernata nie ma 

poparcia w dokumentach. 

Ponadto Z-ca Burmistrza – Pani D. Bekier poinformowała, że wydatki ogółem 

wynoszą  21 361 677 zł, wydatki bieżące to kwota 15 220 000 zł przy dochodach 

bieżących 15 326 707 zł. Wydatki majątkowe po raz pierwszy tak wysokie 28,8% 

wynoszą 6 141 671 zł. W tym  jest zawarta kwota na inwestycje 5 901 171 zł., do tego 

240 500 z tytułu nabycia udziałów w spółce SANIKOM czyli łącznie 6 141 671 zł 

przy kredycie zaciągniętym w ubiegłym roku w wysokości 5 122 500 zł. Widać tutaj,  
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ze w stosunku do wydatków majątkowych gmina ma o ponad 1 mln. zł. z dochodów 

bieżących, nie tylko z kredytu, także nie prawdą jest, że kredyt nie wystarcza. Gmina 

zaciągnęła kredyt tylko na wydatki inwestycyjne i jeszcze z budżetu gminy 120 tys. zł. 

na wydatki majątkowe. Należy również wspomnieć o bardzo ważnej rzeczy, 

mianowicie wydatki bieżące za 2009r. stanową 71,02% gdzie w roku ubiegłym 

stanowiły ponad 90 % wydatków ogółem.  

Kredyt, który zaciągnęła gmina przekraczający 7mln. zł zostanie do końca tego roku 

zniwelowany o kwotę 3 187 500 zł nie licząc tych spłat bieżących.  

 

Radny – Pan Ryszard Gubernat poinformował, że jego wypowiedź dotyczyła  

str. 2 ppkt. 8 sprawozdania z wykonania budżetu tj. inwestycje pozyskane z innych 

źródeł.  

 

Skarbnik Gminy – Pani Iwona Zatorska Wojciechowska wyjaśniła, że w 

zależności od wyróżnika klasyfikacji budżetowej i zgodnie z tym co trzeba przekazać 

do RIO w tabeli zawarte jest rozbicie kwot pozyskiwanych na inwestycje. Po to są 

przedstawiane Radnym załączniki dotyczące dochodów i wydatków i tam jest 

wyraźnie zaakcentowane, które wydatki dotyczą wydatków inwestycyjnych. 

 

Radny – Pan Mariusz Liczbiński w odniesieniu do wypowiedzi Z- cy Burmistrza 

Mieroszowa – Pani Doroty Bekier zauważył, że zabrakło informacji, że np. podatek  

od nieruchomości spadł o 10% w stosunku do roku ubiegłego. Nie było również 

powiedziane, że dynamika wzrostu dochodów własnych hamuje od roku 2007 w tym 

samym czasie wydatki bieżące wzrosły  o 3% w roku 2008 i w tym roku o ponad 10% 

czyli przyrost wydatków bieżących jest szybszy o 7pkt. procentowych od dochodów 

własnych gminy. 

W związku z powyższym Radny poprosił o przybliżenie w jaki sposób gmina  

z dochodów własnych wydatkowała na zadania inwestycyjne. 

 

Skarbnik Gminy – Pani Iwona Wojciechowska Zatorska zwróciła uwagę,  

że nie można porównać dochodów własnych do wydatków bieżących bo one są 
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bardziej rozległe i na wydatki bieżące są pozyskiwane środki również z innych źródeł  

np. subwencje, dotacje. Można jedynie porównać dochody bieżące i wydatki bieżące. 

 

Radny – Pan Mariusz Liczbiński w odniesieniu do omówienia wyniku finansowego 

w sprawozdaniu z wykonania budżetu na 31.12.2009r. poprosił o informację skąd  

po zsumowaniu zawartych tam kwot, odjęciu wydatków i rozchodów  wychodzi 

300tys. zł różnicy. 

 

Skarbnik Gminy  w odpowiedzi na powyższe pytanie poinformowała, że wydatki 

mieszczą się jako wydatki inwestycyjne plus wydatki bieżące, na które gmina zaciąga 

również kredyt bieżący a nie jest to pokazane bezpośrednio w sprawozdaniu.  

Te 300 tys. zł było z zaciągniętego kredytu bieżącego na wydatki chodź kredyt  

nie istnieje w sprawozdaniu bo końcem roku ulega spłacie. Ten kredyt istnieje 

 w sprawozdaniach I, II, III kwartału, natomiast ze sprawozdawczości i rachunkowości 

z końcem roku znika. Dlatego było to akcentowane przy zobowiązaniach 

kredytowych. 

 

W związku z zakończenie dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca Rady Miejskiej 

zwróciła się z prośba do Komisji Rewizyjnej o odczytanie sprawozdania Komisji  

z wykonania budżetu za 2009r.  

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej - Pani Dorota Błażejowska odczytała 

sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z wykonania budżetu gminy za 2009r. oraz opinię 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Mieroszowa. 

 

Opinia RIO stanowi załącznik nr 6 do tego protokołu. 

 

W związku z tym, że nikt nie odniósł się do sprawozdania Komisji Rewizyjnej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska poddała pod głosowanie 

Sprawozdanie z wykonania budżetu  gminy Mieroszów za 2009r.  
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8 głosami „za”, 3 „przeciw”, 3 „wstrzymującymi się” Rada Miejska Mieroszowa 

przyjęłaś sprawozdanie z wykonania budżetu za 2009r.  

 

Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Mieroszów za 2009r. stanowi załącznik 

 nr 6 do tego protokołu.  

 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że zgodnie z wnioskiem 

Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Mieroszowa  

za 2009r. został przygotowany projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium. 

 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusje nad 

udzieleniem absolutorium Burmistrzowi Mieroszowa. 

 

W dyskusji głos zabrali : 

 

Radny – Pan Ryszard Gubernat będzie głosował przeciw udzieleniu absolutorium 

ponieważ :  zatrudnianie osób w instytucjach kultury i jednostkach organizacyjnych 

odbywa się niezgodnie z art. 26 ustawy o pracownikach samorządowych dotyczy  

to przedszkola i Mieroszowskiego Centrum Kultury, brak w BIP w 2010r. informacji  

o wolnym stanowisku urzędniczym chodzi o pracowników Ośrodka Pomocy 

Społecznej i Urzędu, brak informacji w BIP o przeprowadzonym naborze na  wolne 

stanowiska urzędnicze. Niedopuszczanie przez  organ wykonawczy radnych  

do zasiadania w komisji przetargowej i konkursowej. Wydatki z tytułu 

przeciwdziałania alkoholizmowi nie ma tutaj mowy o wykorzystaniu tych środków  

na kolonie letnie dla dzieci. Kilka lat temu część dzieci jeździła na kolonie właśnie  

z tego funduszu. 

 

Radny – Pan Mariusz Liczbiński zauważył, że jego zdaniem głosowanie nad 

absolutorium jest uznaniem bądź nie uznaniem kierunku polityki prowadzonej przez 
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władze gminy wobec przyjętych dokumentów strategicznych takich jak Strategia 

Rozwoju Gminy, Plany Inwestycyjne i Plany Finansowe.  

 Ponadto Radny –Pan Liczbiński poinformował, że tą politykę ocenia negatywnie  

ze względu na częste zmiany w/w planów  w sposób znaczący, pokazujący, że gmina 

nie dąży do obranych celów strategicznych np. nie przygotowaniu się do realizacji 

inwestycji związanej z budową centrum edukacyjno – sportowego. Kolejnym 

elementem jest realizacja zadań gminnych, do których gmina jest zobowiązana  tutaj  

są zaniedbania w prowadzeniu gospodarki wodno – ściekowej na terenie gminy, 

gospodarki mieszkaniowej. Brak racjonalizacji wydatków bieżących. Z roku na rok 

 te wydatki są coraz wyższe, tak jakby wymykały się spod kontroli przy jednoczesnym 

zahamowaniu dochodów własnych. Ponadto zdaniem Pana Liczbińskiego Rada  

nie została doinformowana o kolejnych etapach przy przekazywaniu nieodpłatnie 

działek w obrębie rynku do TBS-u , o których Rada dowiedziała się dwa miesiące po 

przekazaniu działek. Radni powinni dowiedzieć się od razu, ze TBS wystąpi  

o dofinansowanie do inwestycji które miała poczynić na tych działkach. 

Radny – Pan Mariusz Liczbiński poinformował, że w związku z powyższym będzie 

głosował przeciw udzieleniu absolutorium. 

 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca Rady 

Miejskiej – Pani Justyna Rogulska poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady 

Miejskiej Mieroszowa w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Mieroszowa 

za rok 2009, informując jednocześnie, że zgodnie z zapisami Statutu będzie to 

głosowanie jawne imienne. Radni wyczytani z listy  obecności opowiedzą się za 

podjęciem przedmiotowej uchwały, będą przeciw , albo wstrzymają się od głosu. 

 

4 głosami „za”, 6 „przeciw”, 4 „wstrzymującymi się” Rada Miejska nie podjęła 

uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Mieroszowa za 2009r.  

 

Za podjęciem uchwały głosowali : Radny Pan Krzysztof Kręzel, Radny Jacek 

Nahorecki, Radny Michał Sowa, Radny Jerzy Żak. 
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Przeciw podjęciu uchwały byli : Radny Pan Maciej Baran, Radna Dorota 

Błażejowska, Radny Robert Gałązka, Radny Ryszard Gubernat, Radny Mariusz 

Liczbiński, Radny Mieczysław Wujda. 

 

Wstrzymali się od głosu : Radna Maria Chmielnicka, Radny Jan Kucharski, 

Radna Justyna Rogulska, Radna Elżbieta Szczepkowska. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła 10 min. przerwy. 

 

Radny – Pan Robert Gałązka opuścił sesję Rady Miejskiej. Stan obecnych radnych  

-13. 

 

Ad.9.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmian w budżecie 

gminy Mieroszów na 2010r.  omówiła Z-ca Burmistrza Mieroszowa – Pani Dorota 

Bekier informując, że zwiększenie planu dochodów i jednocześnie wydatków o kwotę 

10.000 zł dotyczy projektu realizowanego ze współudziałem środków z UE pn. 

„Najlepsza pora pójść do przedszkola. Zespół Szkolno – Przedszkolny w Sokołowsku 

wzbogaca i wydłuża czas pracy” z przeznaczeniem tej kwoty na zakupy inwestycyjne 

– Atestowany plac zabaw ( drewniana wieża ze zjeżdżalnią, huśtawki i drabinki). 

Ponadto w celu zabezpieczenia udziału własnych środków gminy 10% w 

realizowanym projekcie, dokonano przesunięcia kwoty 1.000 zł z zakupu materiałów 

na § 6069 jako wkład własny. 

Zmiana brzmienia paragrafu 5 Uchwały budżetowej na rok 2010 podyktowana  jest 

likwidacją GFOŚiGW i  włączeniem do budżetu kwot, które zgromadzone były na 

wydzielonym dotychczas rachunku Funduszu.  

W związku z powyższym zachodzi konieczność wprowadzenia zmian w budżecie 

gminy po stronie dochodów i wydatków z przeznaczeniem na zakupy inwestycyjne co 

jest wyłączną kompetencją organu stanowiącego, w związku z powyższym podjęcie 

uchwały w przedmiotowej sprawie jest uzasadnione. 
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Przewodniczący Komisji Ogólnej – Pan Maciej Baran poinformował, że projekt 

uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Mieroszowa otworzyła dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały i 

poddała go pod głosowanie informując jednocześnie, że zgodnie z zapisami Statutu 

będzie to głosowanie jawne imienne. Radni wyczytani z listy  obecności opowiedzą 

się za podjęciem przedmiotowej uchwały, będą przeciw , albo wstrzymają się od 

głosu. 

 

Uchwała Nr LI/223/10 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 kwietnia 2010r. została 

podjęta 13 głosami „za” jednogłośnie ( 13 obecnych na sali w trakcie głosowania). 

 

Za podjęciem uchwały głosowali : Radny Pan Krzysztof Kręzel, Radny Jacek 

Nahorecki, Radny Michał Sowa, Radny Jerzy Żak, Radny Pan Maciej Baran, Radna 

Dorota Błażejowska, Radny Ryszard Gubernat, Radny Mariusz Liczbiński, Radny 

Mieczysław Wujda, Radna Maria Chmielnicka, Radny Jan Kucharski, Radna Justyna 

Rogulska, Radna Elżbieta Szczepkowska. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie utworzenia 

odrębnego obwodu głosowania, ustalenia numeru, granic i siedziby obwodowej 

komisji wyborczej w celu przeprowadzenia głosowania w wyborach Prezydenta 

Rzeczypospolitej Polskiej omówiła Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier , 

informując że Marszałek Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej Postanowieniem z dnia 21 

kwietnia  
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2010 r. zarządził na dzień 20 czerwca 2010 r. wybory Prezydenta Rzeczypospolitej 

Polskiej, które zostało ogłoszone w Dzienniku Ustaw z dnia 21 kwietnia 2010 r. Nr 65, 

poz. 405. W związku z tym, zgodnie z art. 22 ust. 3 ustawy z dnia 27 września 1990 r. 

o wyborze Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej (Dz. U. z 2000 r.  Nr 47, poz. 544  

z późn. zm.) tworzy się obwody głosowania w szpitalach i zakładach pomocy 

społecznej, jeżeli w dniu wyborów będzie w nich co najmniej 50 wyborców, a gdy 

liczba wyborców byłaby mniejsza, wówczas można utworzyć obwód głosowania po 

zasięgnięciu opinii kierownika szpitala lub zakładu pomocy społecznej. 

 W oparciu o opinię Prezesa Zarządu Spółki z o. o. „Sanatoria Dolnośląskie”  

w Sokołowsku w sprawie utworzenia obwodu głosowania w Specjalistycznym 

Szpitalu Chorób Płuc „Biały Orzeł”, oraz Zakładach Opiekuńczo – Leczniczych 

„Odrodzenie”  

i „Górnik” w Sokołowsku, wnioskuję o podjęcie przez Wysoką Radę uchwały  

w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w wyżej wymienionej placówce, 

ponieważ w dniu wyborów tj. 20 czerwca 2010 r.  będzie w niej przebywać powyżej 

50 wyborców. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Mieroszowa otworzyła dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała 

go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr LI/224/10 Rady Miejskiej Mieroszowa, z dnia 29 kwietnia 2010r.  

w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania, ustalenia numeru, granic  

i siedziby obwodowej komisji wyborczej w celu przeprowadzenia głosowania  

w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej została podjęta 13 głosami „za” 

(jednogłośnie ) 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 7 do tego protokołu. 
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Ad.11. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XVII/65/07 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 października 2007 

r. w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa podatku od nieruchomości, 

podatku rolnego, podatku leśnego, opłaty od posiadania psów oraz wyznaczenia 

inkasentów |i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso omówiła Z-ca 

Burmistrza Mieroszowa – Pani Dorota Bekier informując, że w związku z tym, iż  

Uchwała Nr XLVIII/221/10 podjęta na sesji w dniu 31 marca 2010 r. w sprawie 

zmiany Uchwały Nr XVII/108/03 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 listopada 

2003 r. w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa podatku od nieruchomości, 

podatku rolnego, podatku leśnego, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso, zmieniała  Uchwałę wcześniej uchyloną, należy podjąć 

niniejszą Uchwałę w celu sprostowania powstałego błędu.    

  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Mieroszowa – Pani Justyna Rogulska otworzyła 

dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał glosuj w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt 

uchwały i poddała go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr LI/225/10 Rady Miejskiej Mieroszowa, z dnia 29 kwietnia 2010r.  

w sprawie zmiany Uchwały Nr XVII/65/07 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia  

30 października 2007 r. w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa podatku od 

nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego, opłaty od posiadania psów oraz 

wyznaczenia inkasentów |i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso została 

podjęta 13 głosami „za” jednogłośnie. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 8 do tego protokołu. 
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Ad.12.Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że wszystkie odpowiedzi zostały 

udzielone w formie pisemnej. 

 

Ad.13.Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych. 

 

 Na pytania Radnego – Pana Ryszarda Gubernata dotyczące : 

- W korespondencji biura Rady Miejskiej, która przychodzi z sądów znajdują się akta 

oskarżenia pięciu członków zarządu, w związku z tym Radny Pan Gubernat zapytał 

skąd ta korespondencja wzięła się w biurze Rady i czy to jest zgodne z prawem 

ponieważ w tych dokumentach są wszystkie zarzuty do członków zarządu, 

- Dlaczego Przewodnicząca w odpowiedzi na pismo Pani Julii Pitery udzieliła tak 

szczegółowych informacji dotyczących byłych członków zarządu Pana Jerzego 

Fedoruka oraz Pana Bogdana Maślankiewicza, Przewodnicząca Rady Miejskiej 

poinformowała, że odpowie w formie pisemnej. 

 

Ad.14.Wolne wnioski, informacje, apele. 

 

Pan Andrzej Lipiński poinformował, ze podjął informację, iż w związku z tym  

że Rada Miejska Mieroszowa podjęła uchwałę intencyjną w sprawie wystąpienia  

z Wałbrzyskiego Związku Wodociągów i Kanalizacji gmina Mieroszów nie zostanie 

zgłoszona do Funduszu Spójności. Oznacza to, że nie będą tam brane pod uwagę 

zadania konieczne do realizacji w gminie w zakresie gospodarki wodno- ściekowej. 

W związku z powyższym należałoby zaprosić przedstawicieli WZWiK i tą kwestie 

omówić. 

 

Dyrektor Mieroszowskiego Centrum Kultury – Pan Władysław Koziejko 

poinformował, że został już uruchomiony monitoring ORLIKA. 
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Z-ca Burmistrza Mieroszowa poinformowała, że została już uruchomiona toaleta 

publiczna. Będą jeszcze oznakowania kierujące do szaletu. 

 

Ponadto Pani Burmistrz poinformowała, że Prezes KSS Bartnica – pan Roman 

Brunowski zwrócił się z prośbą o przesunięcie spotkania, które miało się odbyć  

w czerwcu na wrzesień, ponieważ w związku z tym, że plan zagospodarowania 

przestrzennego obowiązuje od miesiąca Pan Prezes nie byłby w stanie pokazać 

żadnych dokonań. Ponadto niedawno KSS Bartnica złożyła w Urzędzie dokumenty 

związane z monitoringiem zapylenia i SA do wglądu w referacie GPIiOŚ, pok. nr 3. 

 

Radny – Pan Ryszard Gubernat zwrócił się z prośbą do Z-cy Burmistrza  

o informację na temat spadku opłat jakie kopalnia wnosi do gminy. 

 

Z-ca Burmistrza – Pani D. Bekier poinformowała, że dochody kopalni nie wynikają  

z ilości wywiezienia urobku tylko związane są z wydobyciem kamienia. Ubytek złoża 

jest mierzony dokładnie przez geodetę górniczy raz na kwartał, tak jak są wnoszone 

opłaty, potem następuje jeszcze weryfikacja wydobycia na koniec roku. Opłaty 

spadały sukcesywnie od kilku lat o czym Prezes KSS uprzedzał. Działo się tak 

dlatego, że kopalni kończyła się dostępność do złoża. Dlatego potrzebny zmieniony 

plan zagospodarowania przestrzennego. Poza tym wbrew pozorom przez ostatnie lata 

zmniejszyło się zapotrzebowanie rynku na ten kamień. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej przypomniała, ze 30 kwietnia upływa termin 

składania przez  oświadczeń majątkowych. 

 

Radny – Pan Gubernat zwrócił się z podziękowaniami do Z-cy Burmistrza – Pani 

Doroty Bekier za interwencję we wsi Łączna w sprawie nawierzchni drogi. 
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Ad.15.Zakończenie obrad.    

 

W związku z wyczerpaniem dyskusji porządku obrad przewodnicząca Rady Miejskiej 

Mieroszowa – Pani Justyna Rogulska zamknęła LI sesję Rady Miejskiej 

Mieroszowa dziękując wszystkim za przybycie. 

 

Protokołowała : 

Agnieszka Podgórska  


